
    

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 20. února 2013 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Hubálovský, prof. Bílek, doc. Musílek, dr. Kříž, doc. 
Bednařík, prof. Milková, doc. Malíř, Ing. Kostrová, dr. Kühnová,  Bc. Lankašová 

Hosté:  

Omluveni: doc. Tůma, prof. Slabý  
 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní   
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 
 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 

 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Vzájemné vyrovnání výuky – bude svolána schůzka za účasti tajemnic, proděkanů pro studi-

um, děkanů a prorektora Grulicha. Je třeba se pokusit o dohodu na takovém systému 

vzájemného vyrovnání, který umožní upřednostňovat pracovníky UHK před najímáním exter-

nistů. 

 Stanoviska k možnosti zvýšení tarifů jsou dosud na fakultách zcela odlišná, pan rektor se po 

zvážení všech okolností nadále přiklání k posunutí tarifů o 5 %. Prozatím asi bude odloženo. 

 Kontrola IRP 2012 – UHK globálně naplnila kritéria v požadovaném rozsahu. Na rok 2013 je již 

možné zahájit přípravu k čerpání prostředků, přidělení zakázek dílčím řešitelům lze očekávat 

na konci března 2013, prostředky z IRP je nutno čerpat průběžně, nejdéle musí být spotřebo-

vány do konce října 2013. 

 Zřízení mateřské školky UHK – z pedagogického a hygienického hlediska školka potřebuje zce-

la speciální prostředí, jímž UHK nyní v žádném ohledu nedisponuje. S ohledem na finanční 

náročnost vybudování a provozu tohoto účelového zařízení není tato otázka ve střednědo-

bém horizontu aktuální.  Na 3. budově byl vybudován dětský herní koutek. 

 Začíná se příprava Výroční zprávy UHK. Uzávěrka je rektorátem stanovena na 31. března 

2013. Podobně tomu bude s Výroční zprávou PřF UHK. 

 Je sestavována pracovní skupina pro analýzu stavu a výběr nového jednotného informačního 

systému na UHK (namísto FIS a ISIT). 

 Bylo již vypsáno výběrové řízení „Strategický finanční partner UHK v letech 2013 – 2018“ 

a podobně se plánuje řízení pro výběr nového mobilního operátora. 

 

K bodu 2) – Informace z referátu vědy  



 

Pan děkan informoval o závěrečném oponentním řízení projektů FRVŠ v roce 2012, které proběhlo 

úspěšně. Ve výběrovém řízení k projektům FRVŠ s počátkem řešení v roce 2013 získala UHK dva pro-

jekty. V roce 2014 se již výběrové řízení k projektům FRVŠ konat nebude, FRVŠ letos zcela končí.  

Jediný projekt GAČR na UHK získala letos  FF. V současné době se rozpočítávají body RIV na jednotlivé 

fakulty. Informace ohledně novinek, zadávání a kontrole publikací do OBD podala Mgr. Novotná. Pan 

děkan informoval o závěrečných zprávách uzavřených výzkumných týmů v roce 2012 a plánu nových 

výzkumných týmů pro rok 2013. Vysvětlil, že z hlediska pokračování v postupu ke konstituování  fa-

kultních směrů excelence, bude letos již finančně podpořena práce tří výzkumných týmů, směr 

biologicko-chemický, směr fyzikálně-informaticko-matematický a směr didaktický. Vedoucí katedry 

zašlou panu děkanovi seznam vhodných kandidátů ze svých kateder do výzkumného týmu. 

 

K bodu 3) – Informace z oblasti studijní  
Pa proděkan dr. Musílek informoval o loňské akci „Jarní prázdniny v laboratoři“. Jelikož o tuto akci 

mají zájem i školy z jiných okresů, které mají jiný termín jarních prázdnin, je reálnější tuto akci spojit 

s akcí jinou, např. s akcí „Hrajme si i hlavou“, konanou v červnu.  

Dále informoval o akreditaci bakalářského studijního oboru Bezpečnost, toxikologie a analýza potra-

vin ve studijním programu Chemie, která bohužel nedopadla příznivě. Je nutno zvážit další postup 

akreditace tohoto oboru, např. pod jiným programem než je chemie. Rozhodli jsme se přistoupit 

i k reakreditaci studijního oboru Bezpečnost práce ve výrobní sféře, ale  je třeba provést změny 

a vybrat program pro jeho realizaci.  Připravuje se metodický pokyn o tom, jak pomáhat studentům 

se zdravotním handicapem. 

 

K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 
Pan proděkan prof. Bílek požádal vedoucí kateder o zaslání návrhů na projekty Erasmus.  

Ohlásil, že v nejbližších dnech bude vypsáno výběrové řízení na  studentské pobyty na Přírodovědec-

kou fakultu Univerzity Alberta v kanadském Edmontonu. Dále pan proděkan konstatoval, že FIM 

a PdF nechtějí, aby si naši studenti vybírali z jejich kontaktů a samostatně pak oslovili tyto univerzity 

ohledně informace o možnosti svého příjezdu k nim. Naopak FF a ÚSP odpověděly, že toto uvítají.  

Vedoucí kateder jsou i nadále vyzývání k vyhledání osobních kontaktů na univerzitách mimo EU. 

 

K bodu 5) – Ekonomickézáležitosti  
Paní tajemnice Ing. Kostrová informovala, že rok 2012 byl již účetně uzavřen s kladným výsledkem. 

Dále informovala o stále nedořešeném způsobu vyúčtování vzájemné výuky pro roky 2014 a další. 

Konstatovala, že příprava rozpočtu na rok 2013 se již rozběhla. 

 

K bodu 6) – Různé 

 Pan děkan doc. Trojovský oznámil, že pravděpodobně budou pedagogičtí pracovníci osloveni 
studentkou Leonou Patočkovou z  FIM , která je požádá o vyplnění dotazníku. Pan děkan 
doc. Janeček prosí o vstřícnost, dotazníkové šetření by mělo být přínosem diplomové práce 
této studentky. 

 Pan děkan připomněl, že výběrová řízení pro přijetí nových akademických pracovníků budou 
v květnu. 

 Doc. Musílek se dotázal, jak je to s likvidací nábytku. Zjištěním postupu v této záležitosti byla 

pověřena paní tajemnice ing. Kostrová. 



 Pan děkan konstatoval, že stavba výtahu na budově C bude až o prázdninách v roce 2014, ale 

práce na výměně oken už začnou letos o prázdninách. 

 

 

Úkoly: 

1. Zaslat seznam lidí do výzkumných týmů. 

Termín: do 8. března 2013 Kdo: vedoucí kateder  Komu:  děkanovi doc. Trojovskému 

 

2. Zaslat návrhy na výjezdy z projektu Erasmus v akademickém roce 2013/2014. 
Termín: do 25. února 2013 Kdo: Vedoucí kateder   Komu: proděkanovi prof. Bílkovi 
 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


